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روز گذشته رخ داد

 حادثه گرگان در پی انحراف
 یکی از سامانه های آفندی

ایرنـا: سـخنگوی وزارت دفـاع گفـت: در فرآینـد 
آزمایـش تحقیقاتی سـامانه های آفنـدی و پهپادی 
کـه در منطقه کویـری انجام شـد یکی از سـامانه ها 
کـه در حـال آزمـون و تحقیقـات بـود، دچـار نقص 
فنـی شـده و بـا انحـراف از مسـیر اصلی متلاشـی و 

قطعاتـی از آن در مناطقـی از شـهر گرگان سـقوط 
کـرد.

رضا طلایی نیـک سـخنگوی وزارت دفـاع در برنامه 
زنـده تلویزیونـی در خصـوص حادثه گـرگان گفت: 
در فرآینـد آزمایـش تحقیقاتی سـامانه های آفندی 
و پهپـادی کـه در منطقـه کویـری انجام می شـود و 
این موضـوع سـابقه نیـز دارد یکـی از سـامانه ها که 
در فراینـد آزمـون و تحقیقـات بـوده دچـار نقـص 
فنی می شـود و بـا انحراف از مسـیر اصلی متلاشـی 
می شـود و قطعاتی از این سـامانه متلاشـی شده در 

مناطقی از شـهر گرگان سـقوط کـرده و فـرود آمده 
اسـت.وی ادامـه داد: تیم هـای امـدادی و عملیاتـی 
مربوطه در حال جمـع آوری این قطعـات فرود آمده 

و سـقوط کرده هسـتند.
 وزارت دفـاع اظهـار داشـت: ضمـن قدردانـی از 
اهالـی گـرگان انتظـار داریـم کـه اگـر قطعـات 
باقیمانـده ای را مشـاهده کردنـد از دسـتکاری یـا 
جابجایی آنها خـودداری کنند تا تیم هـای امدادی 
و عملیاتی کـه در حال جمع آوری هسـتند، بتوانند 
وظایف امـدادی و جمـع آوری این قطعات سـقوط 

کـرده را در اسـرع وقـت بـه اتمـام برسـاند.گفتنی 
اسـت؛حادثه ای کـه  روز گذشـته در شـهر گـرگان 
پیـش آمـده بـر اثـر تسـت یـک سـامانه موشـکی 
مجهـز بـه کلاهـک بارشـی، توسـط وزارت دفاع و 
پشـتیبانی نیروهـای مسـلح رخ داده اسـت. وزارت 
دفـاع بـه زودی طـی اطلاعیـه ای جزئیـات ایـن 

حادثـه را تشـریح خواهـد کـرد.
از سـاعات ابتدایی دیروز برخـی منابع خبری مدعی 
سـقوط یک فروند پهپاد در گلستان شـدند که بنابر 

اخبار موثق، این ادعا صحت نداشـته اسـت.

سرمقاله

 خبر

رئیسی در بدو ورود به نیویورک:

ملت ایران در مبارزه با تبعیض 
و فساد حرف برای گفتن دارد

ایسنا: رئیس جمهور گفت: ملت بزرگ ایران 
در حق خواهی، عدالت خواهی، مبارزه با تبعیض 
و بی عدالتی و فساد حرف برای گفتن دارد. 
امیدوارم به عنوان نماینده ملت بزرگ ایران آنچه  

را که اقتضای این نمایندگی است، بیان کنم.
سید ابراهیم رئیسی که در صدر یک هیئت 
عالی رتبه سیاسی روز گذشته  وارد فرودگاه 
جان اف. کندی نیویورک شده است، در بدو 
ورود به خبرنگاران گفت: سازمان ملل متحد و 
مجمع عمومی این سازمان دارای ظرفیتی است 
که می توان سخن ملت ایران را در آن بیان کرد 
و سیاست خارجی جمهوری اسلامی ایران را 
تبیین کرد. ما از این فرصت استفاده می کنیم 
که صدای ملت ایران را برسانیم؛ این صدا امروز 
رساتر از همیشه است؛ چراکه سال گذشته 
پیروزی بزرگی را در مقابل جنگ شناختی 
و ترکیبی که دشمن علیه ملت ایران به راه 

انداخت، پشت سر گذاشتیم.
وی افزود: دشمن تصور می کرد با این تکانه ها 
درخت تنومند انقلاب اسلامی دچار مشکل 
می شود اما دشمن مثل محاسبات گذشته دچار 
اشتباه محاسباتی شد و ملت ایران در این مبارزه 
پیروز بیرون آمد. این پیروزی پیام های مهمی 
دارد که باید تبیین شود که ملت بزرگ ایران در 
حق خواهی، عدالت خواهی و مبارزه با تبعیض 
و بی عدالتی و فساد حرف برای گفتن دارد. 
امیدوارم به عنوان نماینده ملت بزرگ ایران آنچه 

را که اقتضای این نمایندگی است، بیان کنم.
رئیس قوه مجریه با بیان این که »سازمان ملل هم 
باید صدای ملت ها باشد نه صدای قدرتمندان« 
اضافه کرد: انتظار ملت ها از سازمان ملل  آن 
است که سازمان ملل باشد و اگر سازمان دول 
شد ملت ها صدایشان شنیده نمی شود. بنای 
ما این است که صدای ملت ها باشیم. سازمان 
ملل متحد و مجمع عمومی این سازمان دارای 
ظرفیتی است که می توان سخن ملت ایران را 
در آن بیان کرد و سیاست خارجی جمهوری 

اسلامی ایران را تبیین کرد.

 نتایج بررسی  پرونده ترور 
شهید سلیمانی تا یک ماه آینده 

اعلام می شود
ایرنا: رئیس کمیته ویژه پیگیری حقوقی و 
بین المللی پرونده ترور و شهادت سردار قاسم 
سلیمانی از اعلام بخشی از نتایج بررسی های این 

پرونده تا یک ماه آینده خبر داد.
نشست  برگزاری  کدخدایی«  »عباسعلی 
هم اندیشی درباره اقدامات و شخصیت شهید 
سلیمانی با حضور اندیشمندان و صاحب نظران 
را یاری دهنده کمیته در مسیر پیگیری این 
پرونده دانست و گفت: در حوزه داخل کشور و 
در بحث کیفری، کیفرخواست آماده رسیدگی 

در دادگاه است.
وی ادامه داد: تعدادی به عنوان متهم معرفی 
شدند که منوط به احراز مجرمیت از سوی دادگاه 
است، در این مرحله مجرمیت احراز شده و باید 

دید که تشخیص دادگاه چه خواهد بود.
مشاور وزیر امور خارجه و رئیس کمیته پیگیری 
افزود: در حوزه بین المللی به دلیل ساختار حاکم 
بر این حوزه با کندی و تاخیر مواجه هستیم اما 
با استفاده از مشاوران بین المللی نتایج خوبی به 
دست آمده و اقداماتی آغاز شده است که نتیجه 

بخشی از آن ها در مهرماه اعلام خواهد شد.
کدخدایی تاکید کرد: مسیری که باید پیموده 
شود، مسیر دیوان بین المللی دادگستری است 
که تشریفات متعددی دارد که باید گام به گام 

پیش رفت که در مسیر آن هستیم.
وی با اشاره به برخی ملاحظات حقوقی در 
اعلام نتایج پیگیری ها گفت: تا یک ماه آینده 
بخشی از نتایج این پرونده به اطلاع مردم 

خواهد رسید.
گفتنی است؛ سومین نشست فصلی شهید 
قاسم سلیمانی با موضوع »نقش سردار سلیمانی 
در دفاع از اقلیت ها در برابر داعش در عراق« با 
حضور معاونان وزرای امور خارجه، کشور و 
رئیس کمیته ویژه پیگیری حقوقی و بین المللی 
پرونده ترور و شهادت سردار سلیمانی، صبح 
دیروز در مرکز مطالعات سیاسی و بین المللی 

وزارت امور خارجه برگزار شد.

ادامه از صفحه یک : 
 و البته کشوری که جمعیتی محدود دارد)کمتر از 3 
میلیون نفر(، جز کشورهای فقیر آفریقایی محسوب 
می شود. این در حالی است که منابع غنی انرژی این 
کشور جهت تقویت قابل ملاحظه توان اقتصادی 
مردم گابن کافی است اما بر اساس آمارهای مختلف 
بیش از 50 درصد از مردم گابن روزانه کمتر از 6 دلار 
درآمد دارند. نکته جالب این که از زمان استقلال 
گابن در دهه 1960 میــلادی تاکنون، یک پدر و 
پسر)خاندان بونگو( بر گابن حکومت می کردند. 
خاندانی که پیوندهای بسیار مستحکی با فرانسه 
داشته و دارند. از این رو، فرانسوی ها با طرح اتهامات 
جدی علیه ایران و سپاه قدس، به نوعی به دنبال 
فرار رو به جلو و پنهان کردن واقعیت ها هستند. دوم 
اینکه به نظر می رسد دولت فرانسه با طرح ادعاهایی 
از این نوع سعی دارد زمینه های لازم جهت ارتکاب 
به اقدامات نامشروع از سوی خود علیه کشورهای 
آفریقایی نظیر حمله نظامی به آن ها را فراهم کند. 
فراموش نکنیم که فرانسه از جمله کشورهای غربی 
است که در قاره آفریقا حضور نظامی موثری را نیز 
دارد. از این رو در شرایط بحرانی کنونی که منافع 
اقتصادی فرانســوی ها در آفریقا عمیقا به خطر 
افتاده، پاریس به دنبال بهانه است تا برای تحرکات 
تنش زا و امنیتی خود در کشورهای آفریقایی بهانه 
ایجاد کند. رویکردی که ردپای آن را می توان در 
اتهام زنی های اخیر سخنگوی وزارت خارجه فرانسه 

علیه کشورمان و سپاه قدس مشاهده کرد. 

تکذیب پرداخت حق الزحمه به 
اعضای هیئت عالی مولدسازی از 

سوی رئیس دیوان عالی کشور
میزان:  رئیس دیوان عالی کشــور اخبار منتشر 
شــده در فضای مجــازی در رابطه بــا پرداخت 
حق الزحمه به اعضای هیئت عالی مولدسازی را 

تکذیب کرد.
حجت الاسلام والمسلمین منتظری رئیس دیوان 
عالی کشور در نشست شورای عالی قوه قضاییه 
با اشاره به مباحث مطرح شده در فضای مجازی 
تحت عنوان حق الزحمه های کلان اعضای هیئت 
عالی مولدســازی از محل فروش اموال و املاک، 
اظهار کرد: ضمن تکذیب جدی این موضوع، اعلام 
می کنم که تا به حال یک ریال هم به اعضای این 
هیات داده نشده و در آینده نیز داده نخواهد شد؛ 
حتی در کمیته فرعی مولدسازی نیز که یکی از 
نمایندگان قوه قضاییه در آن حضور دارد، به هیچ 

وجه قرار نیست مبلغی به اعضاء پرداخت شود.

آزادسازی پول های بلوکه شده 
»نیاز آمریکا به حفظ ارتباط با 

ایران« را نشان می دهد
ایرنا :سفیر پیشــین ایران در ایتالیا گفت: توافق 
صورت گرفته میان ایران و آمریکا در موضع تبادل 
زندانیان و آزادسازی دارایی های بلوکه شده ایران، 
نشان از نیاز آمریکا به حفظ ارتباط با ایران در این 

مقطع زمانی دارد.
ابوالفضل ظهره وند سفیر پیشین ایران در ایتالیا در 
خصوص چرایی توافق آمریکا با ایران در این برهه 
زمانی در خصوص آزادسازی اموال و دارایی های 
مســدود شــده ایران در کره جنوبی همزمان با 
تبادل زندانیان میــان دو طرف اظهارداشــت: 
طرف آمریکایی در شرایطی اســت که به وجود 
حداقلِ سطح ارتباط با ایران نیاز دارد و همزمان 
با این موضوع سیاست تحریمی علیه ایران را هم 

همچنان در دستور کار خود دارد.
وی گفت: با بسته شــدن موضوع برجام از منظر 
آمریکا و کشورهای اروپایی، آمریکا تلاش می کند 
تا ضمن باز نگه داشــتن کانال ارتباطی با ایران 
حداقل سطح ارتباط با تهران حفظ شود و طبیعی 
است که دو طرف در موضوع آزادسازی پول های 
بلوکه شده ایران و تبادل زندانیان میان یکدیگر به 

دنبال »بازی برُد برُد« بودند.
ظهره وند ادامه داد: در مجموع این اتفاق و توافق 
صورت گرفته میان دو طرف نشان از »نیاز آمریکا 
به حفظ ارتباط با ایران« در این مقطع زمانی دارد.

سفیر پیشین ایران در ایتالیا با اشاره به این مطلب 
که در دولت گذشته آمریکایی ها مبلغ ۲ میلیارد 
دلار را جهت آزادسازی اموال و دارایی های ایران 
مد نظر داشتند و آن هم در صورتی که غنی سازی 
۲0 درصد ایران متوقف شــود، حال آنکه امروز 
غنی سازی ایران بنا به گفته غربی ها 60 درصد 
است، اظهارداشت: اگر آمریکا میتوانست همان 
دو میلیاردی را هم که گفته بود از اموال ایران آزاد 
نمی کرد، اما واقعیت این است که موقعیت ایران در 
عرصه بین المللی حتی نسبت به شش ماه پیش 

هم تفاوت زیادی پیدا کرده است.
وی بیان داشت: امروز جمهوری اسلامی ایران نه 
تنها »عضو ســازمان همکاری شانگهای« هست 
بلکه به »عضویت رســمی بریکس« هم درآمده 
است و بنابراین آمریکایی ها می دانند که موقعیت 

امروز ایران با چند ماه پیش بسیار متفاوت است.
ظهره وند اظهارداشــت: ما در شــرایطی قرار 
داریم که موقعیت بین المللی بازیگری همچون 
چین هم نسبت به گذشته بسیار متفاوت شده 
اســت، به همین دلیل اســت که آمریکایی ها 
متوجه هســتند که در دوران گذار بین المللی 
به ســر می بریم و دیگر زمان یکجانبه گرایی به 
ســر آمده و »چند جانبه گرایی در حال رشد و 

تقویت« است.

 

خبر

پول های بلوکه شده را دراختیار داریم 
سخنگوی وزارت امورخارجه:

ناصرکنعانی در نشست هفتگی خود با رسانه های 
داخلی و خارجی به سوالات مختلف خبرنگاران پاسخ 
داد. دارایی های بلوکه شــده، تبادل زندانیان میان 
ایران و آمریکا، مذاکرات برجامی از جمله موضوعاتی 

بود که مطرح شد.
سخنگوی دستگاه دیپلماسی کشورمان در این باره 
طی سخنانی گفت: استیفای حقوق ملت وظیفه همه 
دولت های ایران بوده و اکنون دولت ســیزدهم نیز 
براساس وعده های مختلفش مانند: آزاد سازی پول 
های مسدود شده در برخی کشورها، به طور جدی 
اقدامات لازم را دنبال کرده است. به عنوان نمونه روز 
گذشته دوشنبه ۲7 شهریورماه، آزادسازی دارایی های 
ایران از انگلیس پس از چندسال توفیق بزرگی بود که 
انجام شد. برخی دیگر از اموال ما در کره جنوبی مسدود 
شــده بود که امروز دیگر به طور کامل این اموال در 

اختیار ایران قرار می گیرد.
وی با اعلام اینکه" دیگرمبالغ بلوکه شده چندانی در 
سایر کشورها نداریم" ادامه داد: تا حدود زیادی همه 
دارایی های مسدود شده را دراختیار داریم و دولت 

متناسب با نیاز مردم آن ها را هزینه خواهد کرد.

کنعانی ادامه داد: خوشبختانه هم افزایی خوبی بین 
دستگاه دیپلماســی و بانک مرکزی وجود دارد اما 
درخصوص اینکه دقیقا درچه کشورهای دیگری و 
چه مقدار دیگر، پول بلوکه داریم باید بانک مرکزی 

پاسخ بدهد.
سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان همچنین 

درباره روند تبادل زندانیان نیز بیان داشــت: امروز 
دوشنبه ۲7 شهریور ماه تبادل زندانیان میان ایران 
و آمریکا انجام می شود اما ساعتش مشخص نیست، 
که ازاین 5 زندانی ایرانی، ۲ نفر به ایران برمی گردند. 
1 نفر به دلیل اینکه خانواده اش در کشور دیگری است 
به آن کشور می رود و۲ نفر دیگر هم به اختیار خودش 

خواسته که در آمریکا بماند.
کنعانی در خصوص مذاکرات تیم ایرانی در حاشیه 
سازمان ملل متحد نیز گفت: این فرصت خوبی برای 
دیدار و گفتگوهای مختلف اســت و دراین فرصت 
رییس جمهور دیدارهای دوجانبــه ای هم خواهد 

داشت.
وی خاطرنشــان کرد: مطمئنا ایــران در ارتباط با 
استیفای حقوق ملت به مســیر دیپلماسی پایبند 
است ضمن اینکه از فرصت ها استفاده خواهد کرد و 
از انجام مذاکره برای بازگشت همه طرف ها به برجام 

ملاحظات محدود کننده ای نداریم.
سخنگوی دستگاه دیپلماســی با بیان اینکه"برای 
محدودیت های اتحادیه اروپا ارزشی قائل نیستیم"، 
اظهار داشــت: با این حال امکان انجــام مذاکرات با 
واســطه در نیویورک وجود دارد اما تاکید می کنم 
که تلاش ایران برای رفع تحریم ها محدود به مسیر 
مذاکرات برجامی نخواهد بــود. کنعانی همچنین 
به رفع محدودیت های نظامی اشــاره کرد و گفت: 
محدویت های نظامی و تسلیحاتی ایران باید در 18 
اکتبر برداشته شود، بعد از 18 اکتبر محدودیت های 
مصرح در برجام به صورت خودکار برداشته خواهد 
شد و ایران می تواند بر اساس حقوق بین الملل با هر 

کشوری که تمایل دارد همکاری کند.

سخنگوی شورای نگهبان در جدیدترین گزارش خود 
به مردم، درباره »طرح ساماندهی کارکنان دستگاه های 
اجرایی« توضیحاتی ارائــه کرد.دکتر هادی طحان 
نظیف سخنگوی شــورای نگهبان در نود و هفتمین 
گزارش  از سلســله گزارش های خود به مردم درباره 
طرح ساماندهی کارکنان دولت گفت : طرح ساماندهی 
کارکنان دستگاه های موضوع ماده )۲9( قانون برنامه 
ششم توسعه اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی جمهوری 
اسلامی ایران که با عنوان »طرح ساماندهی کارکنان 
دولت« شــناخته می شــود، پس از تصویب در اول 
اسفندماه سال گذشته در شورای نگهبان مورد بررسی 
قرار گرفت که با توجه بــه ابهامات متعدد موجود در 
مصوبه، طرح برای رفع ابهامــات و اعمال اصلاحات 
لازم به مجلس شورای اســلامی برگشت.وی افزود: 
نهایتا مصوبه اصلاحی »طرح ســاماندهی کارکنان 
دولت« در 30 مردادماه به تصویب مجلس شــورای 
اسلامی رســید. این طرح با توجه به مطالبه عمومی 

کارکنان شرکتی دستگاه های اجرایی به عنوان بخشی 
از نیروی کار زحمت کش و خدوم دولت، مورد توجه و 
پیگیری ویژه اعضای شورای نگهبان قرار داشت و پس 
از برگزاری جلسات متعدد با کارشناسان و نهادهای 
ذی ربط و انجام بررسی های فنی لازم در پژوهشکده 
شــورای نگهبان، نهایتاً مصوبه مذکور در این شــورا 
مجدداً مورد بررسی قرار گرفت.طحان نظیف افزود: 
با این حال علیرغم آنکه در مجلس، تغییراتی فراوانی 
نسبت به مصوبه ابتدایی صورت گرفته بود، می توان 
گفت که بخشی از ابهامات قبل برطرف شده ولی برخی 
همچنان باقی است اما نکته مهم این است که ابهامات 
شورا در جهت روشن شدن متن و برای این است که 
جلوی اشکالات بعدی در اجرا گرفته شود.وی ادامه 
داد: از جمله مهم ترین ابهامات مصوبه اصلاحی مجلس، 
می توان به ابهام عبارت »تأمین نیروی انســانی« از 
جهت شمول آن نسبت به قراردادهای حجمی و خرید 
خدمت، ابهام عنوان »مشاغل تخصصی« به جهت دارا 
نبودن تعریف قانونی، مبهم بودن تکلیف قراردادهای 
فعلی میان شرکت های تأمین نیروی انسانی و کارکنان 
آنان و مبهم بودن نحوه بکارگیری افراد در مواردی که 
پست های دستگاه مربوطه تکمیل شده باشد، اشاره 

کرد. همچنین شورای نگهبان مشخص نبودن ضوابط 
انعقاد قرارداد مستقیم با نیروهای شرکتی از جمله میزان 
سابقه افراد، نیاز دستگاه ها و مواردی از این دست را نیز 
واجد ابهام تشخیص داد.وی خاطرنشان کرد: دو مورد از 
ایرادات پیشین شورای نگهبان نیز در مصوبه اصلاحی 
کماکان به قوت خود باقی بودند که مجدداً مورد ایراد 
شورای نگهبان قرار گرفتند به عنوان نمونه بر اساس 
بند »۲« اظهارنظر پیشین شورا اطلاق ممنوعیت انعقاد 
قرارداد با شرکت های تأمین نیروی انسانی و ممنوعیت 
برون سپاری تمام فعالیت های دستگاه اجرایی مغایر با 
نظام اداری صحیح موضوع بند »10« اصل سوم قانون 
اساسی شناخته شده بود.البته پیش از شورای نگهبان، 
این مصوبه در هیات عالی نظارت بر حســن اجرای 

سیاست های کلی نظام نیز بررسی و اعلام شد که از نظر 
این هیات نیز اشکالات سابق کماکان به قوت باقی است 
و شورای نگهبان برابر مقررات ملزم به اعلام نظر هیات 
عالی نظارت بر حسن اجرای سیاست های کلی نظام به 
مجلس جهت اصلاح مصوبه است.سخنگوی شورای 
نگهبان  متذکر شــد: در نهایت، این مصوبه به جهت 
وجود اشــکالات هیات عالی نظارت بر حسن اجرای 
سیاست های کلی نظام و نیز نکات و ابهامات شورای 
نگهبان، مجدداً به مجلس شورای اسلامی برگردانده شد 
اما واقعیت این است که ما در شورای نگهبان علاقه مند 
به بهبود شرایط کارکنان شرکتی هستیم و به دنبال 
اینکه حقوق این عزیزان تضمین شود و امیدواریم این 

موضوع با سرعت بیشتری به نتیجه برسد. 

طحان نظیف با اشاره به طرح ساماندهی کارکنان دستگاه های اجرایی:

 برخی از ابهامات قبل برطرف 
و بخشی باقی است
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رئیس قــوه قضاییه گفت: دادســتان ها ما به عنوان 
مدعی العموم در راستای تضمین و تحکیم امنیت روانی 
مردم، در قبال افرادی که مباردت به انتشار مطالب 
کذب و دروغ می کنند، اقدامات مقتضی و قانونی را 

به عمل آورند.
به گزارش مرکز رســانه قوه قضاییه، حجت الاسلام 
والمسلمین محسنی اژه ای روز گذشته طی سخنانی 
در نشست شورای عالی قوه قضاییه، ضمن تبریک 
و تهنیت حلــول ماه ربیــع الاول اظهار کــرد: ماه 
ربیع الاول ماه ایثار، انفاق، مواسات، وحدت و تبیین 
است؛ ان شاء الله بتوانیم از فیوضات این ماه پر فضیلت 

بهره مند شویم.
محســنی اژه ای با اشــاره به عزاداری مردم متدین 
ایران اســلامی در روزهای پایانی ماه صفر گفت: بنا 
بر آنچه نقل شده، امسال حضور مردم عزادار در ایام 
شهادت حضرت علی بن موسی الرضا )ع( در مشهد 
بی نظیر و بی مانند بوده است؛ بر همین اساس خداوند 
را سپاسگزاریم که روز به روز صفوف مردم متدین و 
انقلابی و ولایتمدار ایران اسلامی مستحکم تر می شود.

رئیس قــوه قضاییه با اشــاره به تلاش دشــمنان و 
بدخواهان برای ایجاد ناامنی در کشور طی روزهای 
اخیر، اظهارکرد: دشمنان و شیطان صفتان و شیطان 

بزرگ طی روزهای اخیر تمام توان و امکانات خود را به 
کار گرفتند تا در کشور ما ایجاد ناامنی کنند، اما بواسطه 
بصیرت و ولایتمداری مردم متدینّ ایران اسلامی و 
همچنین هوشــیاری و تدابیر و هماهنگی کم نظیر 
نیروهای حافظ امنیت مردم، دشمنان در این تلاش 

و سرمایه گذاری خود عایدی جز شکست نداشتند.
رئیس دستگاه قضا تصریح کرد: سال گذشته ممکن 
بود برخی افراد بر عدم اطلاع از توطئه های دشمنان و 
یا صرف معترض بودن تاکید کنند، اما اکنون با همگان 
اتمام حجت شده است لذا مسئولان قضایی در دادسرا 
و دادگاه در قبال آن دسته از عناصری که به خواست 
دشمن و ضدانقلاب عمل کرده و تهییج و دعوت به 
آشوب می کنند، برخورد قانونی، متناسب و بازدارنده 
را به عمل آورند و نســبت به این قضیه حساسیت 
داشته باشند و احیاناً ســاده انگاری صورت نگیرد تا 
شیطان صفتان برای مباردت به برخی اعمال ترغیب 
شوند.وی تاکید کرد: مسئولان ذیربط قضایی در قبال 
عناصری که احیاناً سلاح وارد کشور می کنند و به توزیع 
آن می پردازند نیز مطابق با قانون، برخورد متناسب و 

بازدارنده داشته باشند.
محسنی اژه ای با اشاره به عزم جزم دستگاه قضایی 
برای مبارزه با فساد و مفســدین در همه ساحت ها، 

گفت: امروز خواست و توقع مردم متدین و انقلابی ما 
برخورد با فساد و مفسدین در هر مرتبه و مقام و ساحتی 
است؛ برخلاف اعتقاد برخی افراد مبنی بر اینکه مبارزه 
با فساد و مفسدین ممکن است موجبات ناامیدی مردم 
را فراهم آورد، باید تاکید کنم که اتفاقاً بالعکس، مبارزه 

با فساد و مفسد، مردم را امیدوارتر می کند.
رئیس قوه قضاییه بیان داشــت: مردم توقع و انتظار 
دارند که با فساد و مظاهر فساد در همه ساحت ها اعم 
از اقتصادی، سیاسی، فرهنگی و اجتماعی برخورد 
شود؛ در همین راستا، برخی ناهنجاری های اجتماعی 
نیز سبب ناراحتی و تکدرخاطر مردم می شود؛ در این 
زمینه مردم ما از دستگاه های اطلاعاتی و انتظامی نیز 
توقع دارند؛ همانطور که بارها تاکید کرده ام ضابطین 
ما موظفند و اختیار دارند که با جرائم مشهود برخورد 
کنند و مرتکب چنین جرائمی را تحویل دســتگاه 
قضایی دهند؛ مسئولان قضایی ذی صلاح نیز موظفند 
مطابق با قانون و انصاف و ضمن توجه به تمام جوانب و 
ابعاد موضوع، تصمیمات مقتضی را در قبال مرتکبین 
جرم مشهود اتخاذ کنند؛ در این زمینه نیاز به تلاش 
و توجیه بیشتر وجود دارد.وی افزود: دادستان ها ما 
به عنوان مدعی العموم در راستای تضمین و تحکیم 
امنیت روانی مردم، در قبال افــرادی که مباردت به 
انتشار مطالب کذب و دروغ می کنند، اقدامات مقتضی 
و قانونی را به عمل آورند؛ در وهله نخست از این قبیل 
افراد خواسته شود که ســند و مدرکی دال بر ادعای 
خود ارائه دهند و چنانچه فرد مزبور، سندی ناظر بر 
ادعای خود نداشت و بر گزاره ای دروغ و کذب سماجت 

داشت، طبق قانون با او برخورد شود؛ باید توجه داشت 
که خواست دشمن، انتشار دروغ و فضاسازی و تهدید 
امنیت روانی مردم ما است.  محسنی اژه ای با اشاره به 
در پیش بودن هفته دفاع مقدس، ضمن گرامیداشت 
یاد و خاطره شهدا و تجلیل و تکریم همه جانبازان، 
آزادگان و رزمندگان 8 سال جنگ تحمیلی، اظهار 
کرد: ما وارث خون های مطهر شهدای انقلاب اسلامی 
و دفاع مقدس هستیم لذا حق کوچکترین غفلت و 
حرکتی که سبب ناامیدی مردم شــود را نداریم؛ ما 
حق نداریم به گونه ای زندگی کنیم و سلوک داشته 
باشیم که خدایی ناکرده فردی بواسطه زندگی و سلوک 
ما نسبت به نظام یا برخی ارزش ها مسئله دار شود و 
خانواده معظم شهدا آزرده خاطر شوند؛ وظیفه ما در 
راستای زنده نگه داشتن و پاسداشت خون مطهر شهدا 
بسیار سنگین و خطیر است.رئیس قوه قضاییه ضمن 
قدردانی از معاونت راهبردی به سبب صدور فراخوان 
جهت احصاء نظرات نخبگان برای روزآمدسازی سند 
تحول قضایی، گفت: باید هر چه سریع تر به یک سند 
تحول ارتقاء یافته و مترقی که متناسب با نیازمندی های 
قوه قضاییه و کشور و همچنین پاسخگوی مسائل زمان 
باشد، دست پیدا کنیم؛ در همین زمینه ضمن قدردانی 
از معاونت راهبردی به ســبب صدور فراخوان جهت 
احصاء نظرات نخبگان برای روزآمدسازی سند تحول 
قضایی، مجدداً تاکید می کنم که با توجه به ضیق وقت، 
معاونت راهبردی و سایر بخش های مربوطه در قوه 
قضاییه نسبت به پیگیری و به سرانجام رساندن این 

مقوله اهتمام جدی داشته باشند.

رئیس قوه قضائیه: 

مبارزه با فساد مردم را امیدوارتر می کند


